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Xavier Abolafio Doncel als socis del EC GRANOLLERS

Vull fer públic un seguit
d'aclariments donades les infor¬

macions, comentaris i articles
que han aparegut els darrers
mesos en diferents mitjans de co¬

municació i que crec, no són posi¬
tius ni per la meva persona ni per
L'Esport Clubs Granollers, entitat
que, conjuntament amb un equip
de professionals vàrem valorar
dirigir.
Amb l'ajuda d'ells i en especial,

amb la de l'ex-directiu Carlos Cár¬

denas, persona que em va con¬

vencer a donar aquest pas, vàrem
preparar un projecte amb il·lusió,
i amb l'ajuda de professionals
amb experiència en aquest sector,
vàrem preparar incorporacions
de jugadors pel primer equip de
cara a la segona volta del campio¬
nat, així com una sèrie de mesu¬

res per impulsar l'entitat.

Tot això no ha estat possible
donada la manca d'acords amb
l'actual president Sr. German
Pascual; és per això que faig pú¬
blica la meva renúncia a optar a
la presidència de L'esport Club
Granollers, almenys fins que no

acabi el mandat de la junta actual
i es convoquin eleccions.
Vull agrair la col·laboració a

totes les persones que al llarg
d'aquest darrers mesos han con¬

fiat en mi i m'han donat suport
per presidir el Club de la Nostra
ciutat i de tot cor, demanar dis¬

culpes si en tot aquest procés algú
s'ha pogut sentir molest o dolgut,
i deixar clar que desitjo el millor
per L'Esport Club, pels jugadors,
els socis i simpatitzants.

Xavier Abolafio Doncel
soci núm. 155

Salutacions al patge
Soleiman
Als nens de Granollers se'ns han

il·luminat sempre els ulls da¬
vant d'un fet tan trascendent com

l'arribada dels Reis Mags d'Orient.
Quan arribaven les festes de Na¬
dal, a través de les ones de Ràdio
Granollers, els nostres noms se sen¬

tien per la ràdio, 'el Patge Soleiman'
sabia les nostres vides i miracles,
d'aquell fet ens quedàvem merave¬

llats: Els Reis ho sabien tot!

Fa poc vaig retrobar aquell patge
màgic, el vaig reconèixer de segui¬
da i vàrem parlar dels nens, com

han canviat ells i les joguines i com
se sent de trist que els nens de Gra¬
nollers no li adrecin les cartes com

antany i que no pugui parlar-los a

través de la ràdio com feia abans.

Tanmateix, al costat i servint el
seu inseparable 'Rei Negre', passa
pels carrers de la nostra vila i re¬
parteix com sempre, insubornable,
les carantoines i les il·lusions.

Caldria que els granollerins ens

hi poséssim i de cara a l'any vinent
recuperéssim la màgia d'aquest
personatge tan especial que tant
meravellava els nens d'abans, amb
el mateix espurneig als ulls que els
nens d'ara.

Salutacions al patge
Soleiman que ens veu

des de la seva talaia

ENRIC GARCIA-PEY

La sala de no estudi
Diumenge 10/01/2010, dia en que tots
els termòmetres registren les míni¬
mes de tot l'any, ens toca estudiar
també. Bons coneixedors del poc

espai habitual per estudiar a Gra¬
nollers, ens llevem sense ressaca

per poder estar puntualment a les
9:00h a la Sala de NO estudi Roca
Umbert.

Aproximadament 20 persones va¬

lentes desafiem el fred àrtic estoi¬

cament, esperant que arribi la per¬

sona responsable d'obrir la porta de
la sala. Passen els minuts i el fred
als peus comença a fer efecte. Arri¬
ben més estudiants il·lusos i fins i
tot la policia! Diu que farà les ges¬
tions necessàries perquè algú obri
la sala. De sobte, algú crida: "mireu
l'Alcalde com passa per l'altra vore¬
ra...". Són les 10 del matí i després
d'una hora esperant al carrer mol¬
ta gent ha marxat indignada per

l'espera i no poder estudiar i amb
els peus congelats.
Com que el jovent som persis¬

tents, just havent dinat agafem les
nostres eines i envalentonáis tor¬

nem cap a la sala. Això és insòlit: la
porta està oberta! Embriagáis per

l'eufòria del moment, pugem ràpid
els dos pisos que ens separen de la
sala. Passen 5 minuts des que han
obert i ja està tot ocupat. Des dels
vidres de la sala de no estudi obser¬

vem fosca i buida la trista bibliote¬

ca esperant els seus estudiants. Un
cop més, les autoritats municipals
han fet una previsió nefasta del vo¬
lum d'estudiants que hi ha a la co¬

marca.

Quan ja no faci fred i les xancle-
tes surtin al carrer, vindrà la Se¬
lectivitat i amb ella augmentarà
el número de cercadors/es de cadi¬
res a la SALA DE NO ESTUDI. Es¬

perem i desitgem que durant els 6
mesos que resten els caps pensants
municipals facin un bon exercici de
previsió, sinó haurem d'anar tots
plegats a Setembre!
...I Granollers és capital!

A.A.C. M.V.U. y S.B.V.
Canovelles i Granollers

L'expedient del regidor
de CiU, José Ramírez
Davant a informació apareguda al
mitjà de comunicació que vostè di¬

rigeix i que vostè mateix signa so¬
bre l'expedient obert al regidor de
CiU, José Ramírez, (publicada en

l'edició del 8 de gener passat sota
el títol "Placaje personal") el regi¬
dor de Política Territorial i Obres

Públiques de l'Ajuntament de les
Franqueses, Juan Antoni Marin,
fa les següents aclaracions:
La llicència provisional

d'obertura d'establiment i exercici

d'activitat (expedient 45/1998), per
assessorament jurídic, laboral i
fiscal a empreses i particulars al
número 18 del carrer Menorca es

va concedir al senyor José Ramí¬
rez Alaya, el 9 de juliol de 1998.
En el projecte de l'esmentada lli¬

cència apareix l'oficina amb una

superfície de 50 metres quadrats
aproximadament i la resta és el
patí.
El 27 de juny de 2007, mit¬

jançant expedient d'activitats
innòcues 2006/25, es va autorit¬
zar l'activitat d'assessoria al ca¬

rrer Menorca, 18. En el projecte
d'aquesta llicència l'oficina passa
a tenir una superfície de 92,05 me¬

tres quadrats. Es comprova que el
pati apareix totalment cobert amb
un forjat, passant aquest espai a
formar part de l'oficina com a zona

d'arxiu. Segons la documentació a

l'Ajuntament no consta cap llicèn¬
cia d'obres al carrer Menorca, 18
per al cobriment del pati amb un

forjat.

El Pla General d'Ordenació in¬

dica que la fondària edificable de
l'immoble del carrer Menorca,
18 és de 13'50 i que la resta de la
parcel·la no és edificable. En con¬

seqüència, com que el forjat no
s'ha construït en terrenys no edifi¬
cables de la parcel·la, més enllà de
l'ocupació permesa pel Pla General
d'Ordenació, no és legalitzable.
Per tots aquests motius

s'instrueix un procediment sancio-
nador contra José Ramírez Alaya
per presumpta infracció urbanís¬
tica. El procediment sancíonador
s'instrueix mesos abans de que

prescribeixi la petició de llicència
d'activitat definitiva, que es va fer
en data del 23 de febrer de 2006.

La prescripció per aquests docu¬
ments urbanístics és de 4 anys, per

tant, la prescripció es produirà el
23 de febrer de 2010. Per tant, no és
veritat que s'hagi obert un expe¬

dient deu anys després d'uns fets
que han prescrit.

JOAN ANTONI
MARÍN

Obres Públiques
Les Franqueses

Adiós al primo Pedro
Este domingo, día 10 de enero, fa¬
lleció a la edad de 66 años nuestro

primo Pedro Portero Abellán de
una dolorosa y larga enfermedad
contra la cual él luchó con todas

sus fuerzas con valentía y coraje,
pero no pudo superarla y murió.
Este pasado martes, día 12, se ce¬
lebró en la Parroquia de Fàtima
su entierro y allí se congregó una

gran asistencia de amigos, cono¬
cidos... que mostraron el apoyo,
cariño y aprecio que le dieron a
él y a toda su familia en su último
adiós, tan importante en esos du¬
ros y tristes momentos. Y es por
eso que quiero dar en nombre de
toda su familia y en la mía propia,
las gracias a todos. También a los
médicos que le trataron en el Hos¬
pital General de Granollers, a sus

vecinos, amigos y compañeros del
Club Ciclista de Granollers, del
cual fue socio durante toda su vi¬
da. Gracias a todos.

ANTONIA

MARTÍNEZ
Granollers
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